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تمرين گران در آفتاب انقلاب
ظاهراً حواشي فدراسيون دووميداني  مربوط به يك ورزشكار يا دو ورزشكار    حامد قهرمانی
نيست. اين روزها قهرمانان مختلف اين رشته و مدال آوران المپيك 
و پارالمپيك و بازي هاي آس��يايي با حاشيه هاي عجيب و غريبي 
دست و پنجه نرم مي كنند كه نمونه  های آن كمتر ديده شده است. 
پس از اتفاقات حاشيه اي براي حسين رس��ولي، قهرمان پرتاب 
ديسك آسيا، روز شنبه خبر رس��يد در مجموعه ورزشي آفتاب 
انقلاب به عن��وان مجموعه تخصصي تمريني براي ملي پوش��ان 
دووميداني به روي پارادووميداني كاران كشور بسته شده است. 
موضوعي كه حالا مهدي اولاد، مرد طلايي و نقره اي پارالمپيك 

ايران حاشيه جديدي را از آن بازگو مي كند. 
اولاد به ايس��نا مي گويد: »براي پيگيري تمريناتم مثل هميش��ه 
به مجموعه ورزش��ي آفتاب انقلاب رفتم، ام��ا در كمال تعجب در 
مجموعه را به روي من بس��تند و وس��ايل تمريني ام را كه شامل 
ديسك و وزنه است، به من تحويل دادند و اعلام كردند طبق گفته 
احسان حدادي، رئيس فدراسيون بعد از اين براي انجام تمرينات 
در اين مجموعه بايد روزي ۲ميليون و ماهي ۶۰ ميليون بابت حق 
اردو پرداخت كنم تا اجازه تمرين در اين مجموعه داده ش��ود. اين 
موضوع را به كميته ملي پارالمپيك ارج��اع دادم و آنها نيز به من 
گفتند كه حدادي حتي اجازه برپايي اردو به پارادووميداني كاران 
جوان و نوجوان را با وجود اينكه تأكيد كرديم حق اردونشيني نيز 
پرداخت مي شود، نداد. حتي خودم با گل و شيريني پيش احسان 
حدادي رفتم، او در پاس��خ به من گفت كه تصميم هيئت رئيس��ه 

فدراسيون است و در اين زمينه او هيچ نقشي ندارد!« 
البته هادي س��پهرزاد، س��خنگوي فدراس��يون دووميداني در 
خصوص حرف هاي مهدي اولاد توضيحاتي داده كه بيشتر باعث 
حاشيه سازي اس��ت تا آرام كردن اوضاع: »در وهله اول هر كسي 
كه مي خواهد وارد كمپ دووميداني آفتاب انقلاب ش��ود بايد با 
هماهنگي قبلي باشد. اينگونه نيست كه كسي دم در بيايد و داخل 
شود، حتي مقام هاي وزارتي هم براي حضور بايد از قبل با مسئول 
ورود و خروج ما هماهنگ شوند. در ثاني اينجا در حال حاضر كمپ 
تخصصي دووميداني براي قهرمانان دووميداني است و يكسري 
ضوابط دارد و هر كسي براي ورود بايد با فدراسيون هماهنگ شود 

و به توافق برسد، اما در اين مورد هماهنگي انجام نشده بود.«
گويا سپهرزاد نمي داند اصلًا درباره چه كسي حرف مي زند. بايد از 
او پرسيد مگر قهرمان تر از مهدي اولاد هم سراغ داريد؟! هرچند 
س��پهرزاد دلايل واهي ديگري هم براي دريافت مبلغ ۲ ميليون 
تومان روزانه را مطرح مي كند، ولي حالا سؤال اينجاست كه واقعاً 

در فدراسيون دووميداني چه خبر است؟!

در دووميداني چه خبر است؟

فريدون حسن

حداقل اخلاق انتخاباتي داشته باشيد
همين ابتدا عنوان كنيم كه با توجه به حضور نفرات امتحان پس داده 
در انتخابات رياست فدراس��يون فوتبال همانطور كه پيش از اين هم 
عنوان كرديم نمي توان هيچ اميدي به آينده فوتبال كش��ور داشت و 
حتي بايد منتظر روزهايي بدتر از آنچه كه امروز ش��اهدش هس��تيم 
باش��يم، ولي در اين ميان حداقل مي توان از اي��ن كانديداهاي پرادعا 
و مغرور توقع رعايت اخلاق انتخاباتي را داش��ت تا حداقل در اين يك 
زمينه نمره قبولي بگيرند. هرچند كه از ظواهر امر چنين برمي آيد كه 

آقايان در اين مورد هم مردود شده اند!
شاهد مثال هم ورود پليس فتا به ماجراي كمپيني است كه ظاهراً از سوي 
برخي در مخالفت با حضور يكي از كانديداه��اي انتخابات به راه افتاده، 
كمپيني كه حالا مشخص شده با اس��امي و امضاهاي جعلي راه افتاده 
است. به گفته پليس فتا، ش��كايتي هم در اين خصوص ثبت شده، اما با 
تمام اين حرف ها نمي توان به  سادگي از اين بي اخلاقي واضح چشم پوشي 
كرد. البته فوتبالي ها به اين نوع »قايم باشك«بازي ها و »كي بود، كي بود، 
من نبودم« ها مسبوق به سابقه هستند، ولي خب انتظار مي رفت اين افراد 
كه ادعايشان گوش آسمان و زمين را كر كرده است، حداقل براي حفظ 

ظاهر ماجرا هم كه شده دست از چنين اقداماتي بردارند. 
لازم به ذكر نيست كه اين اولين اقدام جماعت فوتبالي در تخريب يكديگر 
نيست و درست پيش از نهايي شدن اسامي پنج نفر نهايي يكي از همين 
كانديداها به ديگري چنان ركبي زد كه نمونه اش بي س��ابقه يا حداقل 
كم سابقه بود. بنابراين وقتي خبر به راه افتادن كمپين براي مقابله با يكي 
از كانديداها رسانه اي ش��د، چندان چيز عجيبي نبود. البته نبايد اين را 
هم فراموش كنيم كه كانديداي مورد هجوم واقع ش��ده هم دست كمي 
از رقبا ندارد و منتظر هستيم تا به موقع پاسخ آنها را بدهد، اما آنچه مهم 
است اينكه اين پنج كانديدا كه متأسفانه بايد آنها را عصاره فوتبال ايران 
بناميم حداقل در اين مقطع مهم قدري اخلاق و مرام پهلواني را حفظ و 
كمتر يكديگر را تخريب كنند. اصلًا به همان وعده و عيدهاي توخالي شان 
بپردازند و به قول يكي حرف هاي قشنگ بزنند و تصور كنند مردم گول 
مي خورند. هرچند اين كار هم چندان جالب توجه نيست، اما حداقلش 
اين است كه از بي اخلاقي و ناجوانمردي بهتر است. در نهايت اينكه باز هم 
بايد تأسف خورد به حال فوتبالي كه قرار است همچنان با اين تفكرات 
و اين مديران امتحان پس داده به راه خود ادامه دهد. البته نمي توان به 
آينده اميدوار بود، اما حداقل مي توان از اين جماعت خواست كه كمي 

اخلاق مدارتر باشند تا فوتبال اين يكي را براي خود حفظ كند.
گمانه زني ها در خصوص دگرگوني كادرفني 
آب  از  وزنه ب�رداري درس�ت  تيم مل�ي 
درآمد و نواب نصيرش�ال ب�ه همكاري اش 
ب�ا فدراس�يون و تيم مل�ي پاي�ان داد. 
غيبت سرمربي مس��تعفي در تازه ترين نشست  
خبري رئيس فدراسيون وزنه برداري توجهات 
را به خود جلب كرد، اما عجيب تر از آن، حضور 
حس��ين توكلي در كنار س��جاد انوش��يرواني 
بود! ب��ا اينكه رئي��س فدراس��يون علت غيبت 
نصيرش��لال را س��فر اعلام كرد، ولي استعفاي 
اينستاگرامي سرمربي نش��ان داد موضوع فراتر 

از اين حرف هاست. 
         

بحث رفتن نصيرش��لال از تيم ملي بزرگسالان 
به پس از اعزام ملي پوشان به مسابقات جهاني 
برمي گ��ردد و البت��ه نايب قهرمان��ي جهان در 
بحرين. س��رمربي ب��ا كارنام��ه اي قابل قبول از 
سمتش كنارگيری كرد و متن استعفا را هم در 
صفحه شخصي اش منتش��ر كرد: »هر شروعي 
پاياني دارد و خوب است كه دل نبنديم. تشكر 

و آرزوي موفقيت براي انوشيرواني و فدراسيون 
وزنه برداري. تشكر و خس��ته نباشيد به مربيان 
عزيزي ك��ه بدون ت��لاش آنها اين كار ش��دني 
نب��ود. آرزوي موفقيت ب��راي كادر فني بعدي 

تيم ملي ايران.«
س��رمربي جوان اس��فندماه 14۰1 س��كاندار 
تيم ملي ش��د و در اين مدت تأكيد زيادي روي 
بحث جوانگرايي داشت. در اين مدت نصيرشلال 
اگرچه منتقد كم نداشت و انتظارات از تيمش 
بالا بود، ول��ي به هر صورت توانس��ت تيمش را 
در آس��يا به مقام قهرماني و در جهاني بحرين 
به مق��ام نايب قهرماني برس��اند. در مس��ابقات 
قهرماني آسيا در جينجو كره جنوبي شاگردان 
نصيرشلال در حالي قهرماني تيمي  را به دست 
آوردند كه در رده بندي مدالي در رتبه هش��تم 
قرار گرفتند. در مسابقات جهاني رياض نيز دو 
ملي پوش ايران مصطفي جوادي و علي داوودي 
به ترتيب مدال هاي طلا و برنز را كسب كردند. 
عملكرد ضعيف تيم ملي در بازي هاي آس��يايي 
هانگژو و المپي��ك پاريس بحث برانگيز ش��د؛ 

اعزام هفت ملي پوش و كس��ب يك مدال نقره 
در هانگژو و ناكامي ه��ر دو ملي پوش اعزامي به 
پاريس )جوادي و داوودي( در كسب مدال. اعزام 
تيمي جوان به جهاني بحرين نقطه قوت كارنامه 
نصيرشلال است. يك طلا، سه نقره، شش برنز و 
كسب مقام نايب قهرماني جهان، حاصل تلاش 

1۰ پولادمرد ايران در اين رويداد بود. 
         

استعفاي س��رمربي در حالي صورت گرفته كه 
سجاد انوشيرواني در نشست  خبري خود پاسخ 
مبهمی به خبرنگاران داد. رئيس فدراسيون در 
اين نشست و در غياب نصيرشلال از علاقه اش به 
ادامه همكاري با او گفت و زحماتي كه سرمربي 
در دو سال گذشته كشيده، ولي بعد از استعفاي 
اينستاگرامي، انوشيرواني مخالفتي نكرد و يك 
پيام تشكر برای سرمربی صادر كرد: »مي دانم 
در مدت نزديك به دو سال قبول زحمت كردي، 
هدايت تيم ملي بزرگس��الان را برعهده گرفتي 
و س��ختي هاي زيادي را به جان خريدي. شكي 
ندارم در يكي از مهم ترين برهه ه��ا، زماني كه 

ش��ايد كمتر كس��ي جرئت هدايت تيم ملي را 
داشت، اين وظيفه سنگين را قبول كردي و همه 
وجودت را براي س��ربلندي وزنه ب��رداري ايران 
گذاش��تي. قدردان همه زحماتي كه براي من، 
فدراسيون، تيم ملي و تك تك بچه ها كشيدي، 
هستم. قطعاً از اين خانواده جدا نخواهي بود و از 
مشاوره هاي جنابعالي در امور فدراسيون مثل 

هميشه بهره خواهيم برد.«
نواب نصيرشلال در گفت وگو با ايسنا تأكيد كرد 
فرقي نمي كند چه كسي سرمربي تيم ملي باشد: 
»تيم  ملي در مسيري قرار گرفته كه فرقي ندارد 
چه كسي س��رمربي يا مربي باش��د و هر كسي 
در اين جاي��گاه قرار بگيرد بايد اين خط مش��ي 
را ادامه دهد. كناره گيري من از س��رمربيگري 
تيم ملي خيلي دليل خاص��ي ندارد و آمدنم هم 
به خاطر دوستي با سجاد انوش��يرواني بود. او از 
من خواس��ت هدايت تيم ملي را بپذيرم و شايد 
در آن زمان كه شرايط تيم خوب نبود، هر كسي 
غير از او بود، نمي پذيرفت��م. در نهايت يكي، دو 
ماه كافيست تا كس��ي كه مي آيد جا بيفتد و با 
تيم آشنا شود. كار بسيار سنگين بود و علاوه بر 
مسائل فني بايد هم دلس��وز ورزشكاران باشيم 
و هم سختگيري كنيم. مس��ئوليت راضي نگه 
داش��تن همه اين افراد با س��رمربي است و اين 
كمی سخت و خسته كننده است. معتقدم آدم ها 
تا جايي كه انرژي دارند بايد بمانند و كارشان را 
انجام دهند. من با مشورتي كه با دوستانم داشتم 
همه به اتفاق گفتند الان كه شرايط خوب است و 
زحمات همه به نتيجه رسيده وقت رفتن نيست، 
اما معتقدم ت��ا جايي كه مفيد هس��تيم و تأثير 
صددرصدي مي گذاريم بايد بمانيم، بيشتر از آن 

بيهوده و خيانت است.«
         

حس��ين توكلي نزديك ترين گزينه به نيمكت 
تيم ملي به ش��مار مي رود. تيم ملي بزرگسالان 
ارديبهشت  س��ال آينده بايد در قهرماني آسيا 
به ميدان برود و ملي پوش��ان ما مقابل حريفان 
آسيايي روي تخته خواهند رفت. توكلي در حالي 
در كنفرانس خبري كنار انوشيرواني نشسته بود 
كه پيش از اين س��رمربي تي��م پاراوزنه برداري 
محسوب مي شد، تكليف ادامه يا قطع همكاري 
او با اين تيم نيز مشخص نيست. به گفته توكلي 
قرارداد او تا پايان پارالمپيك پاريس بوده و از آن 
به  بعد كميته ملي پارالمپيك اقدامي براي عقد 
قرارداد دوباره با توكلي نكرده اس��ت! كوروش 
باقري نيز هم اكنون مشاور فني تيم بانوان است 
و سرمربيگري تيم ملي بزرگسالان را دركارنامه 
دارد. با اين ح��ال باقري مطرح ش��دن هرگونه 
پيشنهاد همكاري با تيم ملي را رد كرد. نام بهداد 
سليمي، نايب رئيس فعلي فدراسيون هم در بين 

گزينه ها ديده می شود. 

دگرگوني وزنه برداري با يك استعفا!
انوشيرواني با رفتن نصيرشلال مخالفت نكرد

شيوا نوروزي
      گزارش

هفته هفدهم رقابت هاي ليگ برتر بسكتبال عصر امروز با انجام پنج  بازي پيگيري مي شود، آن هم در شرايطي كه ذوب آهن، شگفتي ساز       خبر
بزرگ بعد از تحميل نخس��تين شكس��ت فصل به طبيعت، مدافع عنوان قهرماني استراحت دارد. 
شكست هفته گذشته طبيعت، حساس��يت و اهميت مصاف با مهگل البرز را دوچندان كرده است، 
چراكه حالا رقابت مدعيان براي پيشي  گرفتن و تثبيت جايگاه تنگاتنگ تر از قبل دنبال مي شود. نفت 
آبادان كه هفته گذشته برنده بازي حساس با شهرداري گرگان بود، اين هفته ميهمان گلنور اصفهان 
است. كاله تيم دوم جدول بعد از برتري هفته قبل مقابل پترونوين ماهشهر، ميزبان آينده سازان تهران 
يكي از تيم هاي ته جدولي ليگ است. شهرداري گرگان بعد از شكس��ت هفته قبل، اميدوار است با 
حمايت تماشاگرانش در اين بازي خانگي امتياز لازم را از پايش پارت شاهرود بگيرد. تيم قعرنشين 

آسمان ولايت مشهد نيز اين هفته ميزبان پترونوين ماهشهر است.

حكم انضباطي قهرمان پرتاب ديسك بازي هاي آسيايي هانگژو در  سكوت خبري فدراسيون دووميداني صادر شد، چراكه به گفته دبير       چهره
كميته انضباطي، فدراسيون نمي خواهد رأي صادره تأثير منفي در روحيه حسين رسولي داشته باشد: 
»حكم اوليه صادر شده، اما با توجه به اينكه رسولي فرد حساسي است و به لحاظ روحي و رواني نياز 

دارد به تمريناتش برسد، صلاح نبود منتشر شود و پس از درخواست 
تجديدنظر و بررس��ي مجدد رسانه اي مي شود.« محمد حسين 
 پركره همچنين مدعي است كه رس��ولي بابت مصاحبه عليه 
فدراسيون به كميته انضباطي فراخوانده نشده و مشكلي براي 
حضور در آفتاب انقلاب ندارد: »پيشتر اين مجموعه در اختيار 

عموم ورزشكاران بود، اما حالا به عنوان كمپ در اختيار 
تيم ملي قرار گرفته است، اما يكسري قوانين وجود 
دارد كه در ص��ورت رعايت آنها، مش��كلي براي 
حضور در آن جهت تمرين به وجود نمی آيد. البته 
رعايت نكردن قوانين تخلف نيست، اما اگر رعايت 
نشود، ورزش��كاران مي توانند از س��اير امكانات 
فدراسيون استفاده كنند. ضمن اينكه موضوع 
رسولي در كميته انضباطي بابت مصاحبه هاي 
او نبود. در واقع در رسانه نام افرادي مطرح شد 
كه رسولي مدعي بود نس��بت به او كم كاري 
كرده اند، افرادي كه از آنها نيز س��ؤال شد تا 
مشخص شود كم كاري كرده اند يا نه. رسولي 
خود نيز مدع��ي بود اين موض��وع را برخي 
رسانه ها به مصاحبه اش اضافه كرده اند و ما 

هم مته به خشخاش نگذاشتيم.«

 آغاز هفته هفدهم ليگ بسكتبال در غياب شگفتي ساز

دليل عجيب ابلاغ نشدن حكم رسولي

نشست هاي تخصصي فدراسيون هاي دوچرخه سواري و اسكواش برگزار شد

وزي��ر ورزش و جوان��ان ب��ه ملي پوش��ان 
دوچرخه س��واري ق��ول رف��ع كمبوده��اي 
س��خت افزاري را داد. نشس��ت هاي تخصصي 
دو فدراس��يون دوچرخه س��واري و اسكواش 
ب��راي حضور در بازي ه��اي آس��يايي ناگويا با 
حضور احم��د دنيامالي، محمود خس��روي وفا 
رئيس كميته  ملي المپي��ك و مديران اين دو 
رش��ته برگزار ش��د. وزير ورزش از فدراسيون 
دوچرخه سواري خواست به جنبه هاي همگاني 
اين رش��ته توجه بيشتري داش��ته باشند: »با 
توجه به مقبوليت و ظرفيت بالايي كه رش��ته 
دوچرخه سواري بين عموم مردم دارد، انتظار 
داريم فدراس��يون دوچرخه س��واري در بحث 
حوزه ورزش همگاني، بيش��تر به اين رش��ته 
توجه كند. وقتي به ورزش همگاني توجه كنيم، 
يعني اينكه به سلامت جامعه اهميت داده ايم 
و به تبع آن فدراس��يون دوچرخه  س��واري نيز 
اگر مي خواه��د در ورزش قهرماني به موفقيت 
برس��د باي��د س��رمايه گذاري و برنامه ري��زي 

خوب��ي را ب��راي اين رش��ته در ح��وزه ورزش 
همگاني انجام دهد.« رف��ع كمبودها و تأمين 
جان دوچرخه س��واران از ديگر خواس��ته هاي 
دنيامال��ي در اين جلس��ه بود:  »متأس��فانه در 
س��اليان گذش��ته يكي از غم انگيزترين اخبار 
ورزشي مربوط به دوچرخه س��وارانی بوده كه 

در جاده ها دچار سانحه تصادف شده اند. بحث 
امنيت جاني ورزش��كاران براي ما بسيار مهم 
است. از ش��ما مي خواهيم با آموزش هاي لازم 
و دستورالعمل هاي سختگيرانه مانع از حوادث 
جاده اي ش��ويد. وزارت ورزش هماهنگي هاي 
لازم را با ش��ركت توس��عه و نگه��داري اماكن 

ورزش��ي انجام خواهد داد تا پيس��ت هايي كه 
قابليت چوب��ي دارند، تغيي��ر وضعيت بدهند. 
اصلي ترين كار برعهده فدراسيون است و بايد 
امكانات زيربنايي را در اي��ن زمينه مهيا كند. 
اميدواريم بارقه هاي خوبي را از دوچرخه سواري 
داشته باشيم.« همچنين دنيامالي روي بحث 
نياز اس��كواش به مخاطب پذيري تأكيد كرد: 
»اسكواش را صرفاً يك ورزش قهرماني نمي بينم. 
اسكواش جزو آن دسته از رشته هايي است كه 
به لحاظ شتاب و هوشي كه در آن تعبيه شده، 
مورد علاقه جوانان است. از طرفي چون ورزش 
گراني نيس��ت بايد آن را بيشتر توسعه دهيم و 
به دنبال جذب مخاطب در آن باشيم. درست 
است كه به تناسب جمعيت كش��ور، زيربناي 
كافي ب��راي اس��كواش نداريم، اما مي ش��ود با 
برنامه ريزي و اس��تفاده از ظرفي��ت مديريت 
ش��هري و خصوصي، زمين هاي اسكواش را در 
مراكز عمومي و تفريح��ي احداث كرد تا از اين 

طريق به جذب مخاطب بيفزاييم.«

درخواست براي حفظ جان دوچرخه سواران و رفع كمبودها

شميم رضوان

دنيا حيدري

برتري در سن سيرو از دست كونسيسائو پريد

ميلان باز هم درجا زد
كونسيسائو تصورش را هم نمي كرد كه سه امتياز نخستين بازي خانگي 
تيمش را به اين سادگي از دست بدهد، آن هم وقتي تيمش طعم برد در 
سن سيرو را چشيده بود. قهرماني در سوپركاپ ايتاليا و كسب يك جام 
در بدو ورود، او را چنان غره كرده بود ك��ه تصور نتيجه اي جز برد برابر 
كالياري را نداشت، اما روزهاي سخت او خيلي زود شروع شد، آن هم با 

تساوي يك-يك مقابل كالياري در سن سيرو!
زلاتان ابراهيموويچ، مش��اور مالك ميلان بعد از قهرماني در سوپركاپ 
ايتاليا تأكيد داشت كونسيس��ائو هنوز كار خاصي نكرده است: »اهميت 
تأثيرگذاري س��رجيو كونسيس��ائو در مي��لان به ت��داوم عملكرد خوب 
روسونري در ادامه فصل بستگي  دارد. ما به دنبال يك واكنش بوديم تا با 
تغيير سرمربي يك شوك به تيم وارد كنيم. خوشبختانه بازيكنان روش 
كار كونسيسائو را پذيرفتند. اين خيلي مهم بود و حالا ادامه دادن آن حائز 
اهميت است.« حالا حداقل كونسيسائو خوب مي  داند كه صرف قهرماني 
در سوپركاپ ايتاليا نمي تواند به كسب نتيجه با روسونري اميدوار باشد و 
رسيدن به اين موفقيت نيازمند تلاشي فراتر از حد تصور اوست. با وجود 
اين نارضايتي مشهود س��رمربي تازه وارد ميلان چيزي نبود كه از چشم 
رسانه ها و هواداران روسونري دور بماند، چراكه او صراحتاً از شاگردانش 
بابت عملكردي كه در مصاف با كالياري به نمايش گذاشته بودند، انتقاد 
كرد: »من انتظار بيشتري در هر زمينه اي داشتم. راستش را بخواهيد با 
توجه به كيفيت تيمي كه در اختيار دارم، نيمه اول احتمالاً بدترين نيمه اي 
بود كه در 13 سال مربيگري ام داش��تم. ما از نظر انرژي و تحرك كمبود 
داشتيم و سرعت بازي خيلي كند بود. كالياري همه بازيكنانش را در سوم 
نهايي براي دفاع از دروازه شان قرار داده بود، اين استراتژي آنهاست، اما ما 
بايد آنچه را كه آماده كرده بوديم، انجام مي داديم تا آن فضاها را پيدا كنيم 

و به اندازه كافي توانا نبوديم كه اين كار را انجام دهيم.«
نتيجه بازي با كالياري در سن سيرو نشان داد كونسيسائو راه درازي براي 
برگرداندن ميلان به روزهاي اوج خود دارد و با يكي، دو بازي و يكي، دو 
برد نمي توان به تغيير روند نتيجه گيري و شرايط اين تيم اميدوار بود. 

رافائل ليائو، ستاره ميلان اما برخلاف سرمربي روسونري معتقد است 
كه اين تيم شايستگي پيروزي برابر كالياري را داشت: »مي خواستيم 
برنده ش��ويم و به بالاي جدول برويم، اما نيمه اول كمي عجيب بود و 
نتوانستيم فرصتي براي گلزني بيابيم. بعد از اينكه جلو افتاديم شرايط 
بهتر ش��د، اما آنها روي ضدحملات تمركز داشتند و منتظر اشتباه ما 

بودند و به آنها اجازه گلزني داديم.«

يك سر و هزار سوداي درويش

 پرسپوليس 
بلاتكليف يك انتخاب !

زمان در حال گذر اس��ت و درويش هن��وز به هي��چ نقطه نظر مثبتي 
درخصوص انتخاب سرمربي جديد پرس��پوليس نرسيده، شايد چون 

ششدانگ حواسش روي اين مهم متمركز نيست! 
جدا از بحث ثبت نام در انتخابات فدراس��يون فوتبال ك��ه در اين مقطع 
حساس مي تواند حواس مديرعامل سرخپوشان را تا حد زيادي پرت كند، 
او اين روزها بيشتر انرژي خود را بر سر داستان هاي تكراري گذاشته كه 
قبل از شروع فصل جاري نوشتنش را آغاز كرده بود. مسئله اي كه بيشتر 
به دستاويزي براي توجيه  ناكامي هاي احتمالي آينده است تا شرح ماوقع 
اتفاقاتي كه گريبان او را در مسير انتخاب س��رمربي گرفته است! او قبل 
از ش��روع فصل جديد خبر از مذاكره با ماتزاري داد و مدعي شد توافقات 
خوبي انجام شده بود كه به واسطه مداخله غيراخلاقي برخي و ترساندن 
او از حضور در ايران منتفي شد! اما اگر اينطور است چرا او بايد بعد از چند 
ماه بار ديگر پاي ميز مذاكره با اين مرد ايتاليايي بنشيند؟ مگر در اين چند 
ماه چه اتفاقي رخ داده كه بتواند نظ��ر او را تغيير دهد، خصوصاً كه گفته 
مي ش��ود ماتزاري در آخرين تماس خود با مديران پرسپوليس بار ديگر 
گفته كه او را از حضور در ايران ترسانده اند! با اين شرايط معقول است كه 

درويش چندي بعد بار ديگر باب مذاكره با او را باز كند؟
تعلل درويش در انتخاب سرمربي جديد پرسپوليس باعث شده فضاي 
مجازي پر شود از نام هاي مختلف. نام هايي كه مي تواند حتي گزينه هاي 
مورد بررسي باشگاه نيز باشند، اما مسئله  اينجاست كه درويش شخصاً 
ش��رايط را براي يكه تازي دلال ها ايجاد كرده و اين مي تواند تأثير قابل 
توجهي روي رقم قرارداد مربي بگذارد كه پاي ميز مذاكره با سرخپوشان 
مي نش��يند. بعد از واتلر ماتزاري ايتاليايي، حالا نوبت ب��ه تاتا مارتينو 
آرژانتيني رسيده، گزينه اي كه گفته مي شد درويش اميد زيادي براي 
جلب رضايت او جهت نشستن روي نيمكت پرسپوليس داشت، اما رقم 
پيشنهادي  اش به قدري بالا بود كه مديرعامل سرخپوشان پاپس كشيده 
و بار ديگر سراغ يولين استيفان فرانسوي رفته كه تلاش  براي مذاكره با 
او نيز به در بسته خورده تا نوبت به روي فارياي پرتغالي برسد. گزينه اي 
كه گفته مي شود آخرين اميد مسئولان پرس��پوليس است. مربي كه 
چندين سال به عنوان دستيار مورينيو در تيم هاي رئال مادريد، چلسي 
و منچستر يونايتد فعاليت داشته و پرسپوليس اميدوار است مذاكرات 
مثبتي را با او داشته باش��د تا تكليف نيمكت پرسپوليس قبل از ديدار 

سوپرجام )جمعه هفته جاري مقابل سپاهان( روشن شود. 
۲۲ روز از جدايي گاريدو مي گذرد و پرسپوليس هنوز نتوانسته تكليف 
نيمكت خود را مش��خص كند. انتخاب س��رمربي يكي از بزرگ ترين 
معضلات دروي��ش از زم��ان حضور در جم��ع سرخپوش��ان بوده كه 
هرازچندگاهي گريبان او را گرفته اس��ت، اما ش��رايط امروز به مراتب 
سخت تر اس��ت، چراكه درويش با انتخاب گاريدو خش��م هواداران را 
برانگيخت و يك اشتباه ديگر كافيست كه او را نيز مانند سرمربي برزيلي 

به سمت درهاي خروجي باشگاه هدايت كند. 

چند روز پيش خبر از بين رفت�ن مدال هاي قهرمان 
المپيك ش�نای امريكا در آتش س�وزي لس آنجلس 
رسانه اي شد و حالا خبر مي رسد كه از خانه مسكوني 
سرمربي تيم بسكتبال لس آنجلس ليكرز هم چيزي 
باقي نمانده اس�ت. جي جي رديك كه همراه تيمش 
بازی هاي خارج از خانه را انج�ام مي داد در خصوص 
لحظه مواجهه ب�ا خانه س�وخته اش مي گويد: »بايد 
خودم آن را مي ديدم و ب�راي چيزي كه ديدم، آماده 
نبودم. ويراني و ويراني كامل اس�ت. همه چيز از بين 
رفته بود. فكر نمي كنم كه هرگ�ز بتوانيد خودتان را 

براي چنين چيزي آماده كنيد.«

    بازتاب

ويراني، ويراني كامل
قاب


